Gearing Up For Trailwalker

備戰毅行者









商會的兩支毅行者隊伍最近正 密鑼緊鼓·為快將舉行的「樂 施會毅行者2015」加強訓練。兩支隊伍由總商會卓青社的會員組成,隊伍名稱分別是 "Mighty Titans!"(#0590)及 "Minions"(#0591)。他們計劃於2015年11月20至22日期間,在48小時內橫越全長100公里的麥理浩徑。

自7月開始,兩隊成員風雨不改地進行訓練,並在9月6日完成首次夜間行山,以11個小時走畢33.5公里。

兩隊皆希望能盡力為樂施會籌得最多 善款,在此呼籲您們慷慨支持。他們除 了需要支援隊伍,於11月20至22日期 間,在各個檢查站協助派發食物及所需 物資之外,也需要您的捐款支持。請填 妥表格,以贊助我們的隊伍。您的參與 意義重大! ★ he Chamber's two trailwalker teams have been stepping up the pace of training in recent months, as the start of the Oxfam Trailwalker 2015 draws near. The two teams, formed by members of the Chamber Young Executives Club (YEC), are called "Mighty Titans!" (#0590) & "Minions" (#0591). They plan to complete the 100km MacLehose Trail within 48 hours on 20-22 November 2015.

Since July, the teams have been out in all kinds of weather, and even

completed their first overnight hike on 6 September, when they hiked 33.5km in 11 hours.

The two teams hope to raise as much money as possible for Oxfam and need your support. The teams need supporting members to assist in delivering food and supplies along various checkpoints between 20-22 November. They also need donations, so please pledge your donation by completing the donation form. Your participation will make all the difference!

If you are interested in being a support member, please contact Vera So at 2823 1280 or vera@chamber.org.hk. 如您希望成為支援隊伍的一員,請致電2823 1280 或電郵vera@chamber.org.hk與蘇小姐聯絡。